
E ls fìlls  d ’en  B o b a n  i la D ina, G ora n  i B otxi, p o c  d e sp ré s  d e  l ’a rr ib a d a  a ! ’E s c a la . 
C o l-lecc ió  fa m ilia  M in ic.

La fa m ilia  M in ie  a l ’E sca la . C o l-lecc ió  fa m ilia  M in ic.

La fa m ilia  M in ic  en un v ia tg e  a S a ra jevo . C o l-lecc ió  fa m ilia  M inie.

“En el meu llibre 
vaig escriure que un 
dia em vaig adonar 
que el meu poble 
empordanès té el 

mateix nombre 
d'habitants que 

Sarajevo ciutadans 
assassinats durant 

ia guerra.”

PARLA’NS UNA MICA DE LA VOSTRA 
VIDA A L’ESCALA?
L’Escala no va ser la nostra tria, ni tan 
sols sabiem on estava situât, perd ja 
ho he dit en alguna ocasiô, que en tota 
la desgràcia de la guerra, fam, exili, i 
pèrdues... vam tenir una mica de sort 
en arribar a aquest poble, conèixer la 
seva gent i començar a construlr la 
nostra llar.
Beneïda casualltat, després de dos 
mesos d’estança en un petit pis a 
Girona, pis que uns mesos abans la 
meva germana Mahira va rebre de 
l’ONG Fotôgrafs per la Pau, un grup de 
gent de l’Escala es va oferir a acollir 
la meva familia perquè la familia que 
tenien destinada es va desdir i va 
marxar a un altre pais.
Poc a poc ens hem intégrât, 
especialment els nens, que son uns 
escalencs al cent per cent. El fet que 
ambdôs son esportistes i entrenadors, 
un de bàsquet i l’altre de futbol, els ha 
ajudat a viure la vida del poble amb 
tots els pulmons.
Jo mateix, en trepitjar i’Escala, vaig 
sentir amor a primera vista, que per 
cert encara dura.
En el meu llibre vaig escriure que 
un dia em vaig adonar que el meu 
poble empordanès té el mateix 
nombre d’habitants que Sarajevo 
ciutadans assassinats durant la 
guerra. En ocasions tinc la impressiô 
o al-lucinaciô que aqui he trobat a tots 
els que vaig perdre en la meva ciutat 
natal.

VEUS ALGUN PARALLELISME 
ENTRE LA SITUACIÔ POLÎTICA QUE 
VIU CATALUNYA I LA DE LA BÔSNIA 
PRE- CONFLICTE?
Potser arran de la meva extrema 
sensibilitat hi trobo paral-lelismes. 
Veig moites coses, declaracions o 
esdeveniments que vaig viure a la 
Bosnia dels anys 80 i primers 90, que 
m’hi fan pensar.
Em sembla que vaig ser un dels 
primers, sinéel primer que vaig utilitzar 
el terme «la balcanitzaciô d’Espanya».


